
Bestyrelsesmøde på onsdag den 8. januar 2025 kl. 19.00 hos Henrik i nr. 11. 

 Dagsorden: 

1. Opfølgning af mødereferat d. 17.04.2024 

2. Meddelelser fra formanden. 
 

 opfølgning på ansøgning om "bump" på Søhusvej for enden af TingskiŌet 

 snerydning 

3. Opfølgning omkring veje og fortove: 

 udbedring af huller i stamvejen  

 status på øvrige forhold vedrørende veje og fortove. 

4. Økonomi. 

5. Planlægning af generalforsamling. 

 ajourføring af hjemmesiden 

 arrangement 2025 

6. Eventuelt. 

7. Næste møde (rækkefølge: Søren M, Søren D, Knud Erik, Kim og Henrik) . 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Referat af mødet d. 8/1 2025 

 

Ad 1: 

Henrik og Kim går en tur i vængerne inden generalforsamlingen i forhold Ɵl asfalt og fliser. 

Henrik kontakter kommunen angående hul midt i stamvejen og hul ved vejbrønd. 

Bestyrelsen sender info Ɵl vores webmaster Sarah hvis der er nyt Ɵl vores hjemmeside. 

Vores fællestur Ɵl cirkus Arena var en succes.  

 

 

Ad 2: 

Knud Erik har henvendt sig Ɵl kommunen angående hasƟgheds nedsækkende foranstaltninger når 
vi kører ud på Søhusvej. 

Kommunen har svaret fint Ɵlbage men afslår. Kommunen finder det ikke nødvendigt i 

forhold Ɵl de data som de har.   

Knud Erik får fotovognen ud en dag på poliƟets hjemmeside: ”BesƟl en betjent”. 

 

Ad 3: 

Se ad 1 

 

Ad 4: 

Vi gennemgår økonomien på generalforsamlingen – ser fint ud  

 

Ad 5: 

Generalforsamlingen bliver d. 19. marts 2025 kl. 19:30 

Henrik ringer og undersøger Næsbyhoved Skov 

Kim snakker med revisor og laver indkaldelse 

Søren M snakker med Jesper 



Knud Erik snakker med Hans Jørgen  

Søren D deler indkaldelse ud 

Søren M skriver Ɵl Sarah 

 

Ideer Ɵl nyt arrangement d. 25/5 2025: 

HCA museum 

HCA LuŌhavn 

Fyns sommerland 

 

Ad 6: 

Ny beboer i nr. 16 

Søren C har skiŌet og malet bjælken på vippen. 

 

 

 


